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Rada Miejska w Strykowie 

 

Protokół nr IX/2024 

z IX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 października 2024 roku 
 

 

Obrady rozpoczęto 29 października 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:02 tego 

samego dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/59051/ix-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-29-pazdziernika-2024-r-o-godz-1200.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Strykowie:  

1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek 

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pan Adam Kaźmierczak Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad IX sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

IX sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja jest transmitowana zgodnie 

z prawem, a na stronie internetowej umieszczono klauzulę RODO dotyczącą transmisji obrad. 

https://esesja.tv/transmisja/59051/ix-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-29-pazdziernika-2024-r-o-godz-1200.htm
https://esesja.tv/transmisja/59051/ix-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-29-pazdziernika-2024-r-o-godz-1200.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Strykowie radnej Kindze Miśkiewicz. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad IX sesji: 

 

1. Otwarcie obrad IX sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych na początek kadencji 

2024−2029 radnych i osób zobowiązanych do ich złożenia Burmistrzowi Strykowa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Zelgoszcz (IX_66_2024). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(IX_67_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

na rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy 

Stryków, wraz ze sprzedażą udziału w prawie własności gruntu oraz udzielenia 

bonifikaty od ceny sprzedaży (IX_68_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz 

za wykonywanie innych zadań dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków 

ratowników OSP z terenu Gminy Stryków (IX_69_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Unia Miasteczek 

Polskich (IX_70_2024). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2025 r. (IX_71_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze publicznej w miejscowości 

Bratoszewice, gminie Stryków (IX_72_2024). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Stryków (IX_73_2024). 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VII/46/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: 

Sosnowiec, Warszewice, Sierżnia, Kiełmina, Dobra, Dobra - Nowiny, Anielin 

Swędowski, Swędów i Smolice (IX_74_2024). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentu miasta Strykowa, 

obrębu Stryków 5 (IX_75_2024). 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2025 rok (IX_76_2024). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Stryków na 2025 rok (IX_77_2024). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (IX_78_2024). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (IX_79_2024). 

20. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 24 września 2024 r. 

21. Sprawy różne. 

22. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

23. Zamknięcie obrad IX sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wniósł o poszerzenie porządku obrad poprzez dodanie 

punktu 20 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu 

krajobrazowego województwa łódzkiego. W wyniku wprowadzonych zmian w porządku obrad 

nastąpi odpowiednie dostosowanie numeracji kolejnych punktów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał zmianę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Poszerzenia porządku obrad poprzez dodanie punktu 20 w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa łódzkiego. 

W wyniku wprowadzonych zmian w porządku obrad nastąpi odpowiednie dostosowanie 

numeracji kolejnych punktów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Porządek obrad IX sesji: 

 

1. Otwarcie obrad IX sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych na początek kadencji 

2024−2029 radnych i osób zobowiązanych do ich złożenia Burmistrzowi Strykowa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Zelgoszcz (IX_66_2024). 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(IX_67_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

na rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy 

Stryków, wraz ze sprzedażą udziału w prawie własności gruntu oraz udzielenia 

bonifikaty od ceny sprzedaży (IX_68_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz 

za wykonywanie innych zadań dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków 

ratowników OSP z terenu Gminy Stryków (IX_69_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Unia Miasteczek 

Polskich (IX_70_2024). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2025 r. (IX_71_2024). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze publicznej w miejscowości 

Bratoszewice, gminie Stryków (IX_72_2024). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Stryków (IX_73_2024). 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VII/46/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: 

Sosnowiec, Warszewice, Sierżnia, Kiełmina, Dobra, Dobra - Nowiny, Anielin 

Swędowski, Swędów i Smolice (IX_74_2024). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentu miasta Strykowa, 

obrębu Stryków 5 (IX_75_2024). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2025 rok (IX_76_2024). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Stryków na 2025 rok (IX_77_2024). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (IX_78_2024). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (IX_79_2024). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego 

województwa łódzkiego (IX_80_2024). 

21. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 24 września 2024 r. 

22. Sprawy różne. 

23. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

24. Zamknięcie obrad IX sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad po poszerzeniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po poszerzeniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na IX sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 5. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych na początek kadencji 

2024-2029 radnych i osób zobowiązanych do ich złożenia Burmistrzowi Strykowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, przedstawił informację 

dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych oraz pracowników 

Gminy Stryków na początku kadencji 2024–2029, zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie 

gminnym. Wszystkie oświadczenia radnych zostały złożone w wymaganym terminie, a ich 

część jawna została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej. W wyniku 

przeprowadzonej analizy, Urząd Skarbowy stwierdził jedynie drobne błędy formalne w dwóch 

przypadkach. Przewodniczący poinformował również o złożeniu oświadczeń majątkowych 

przez osoby zajmujące stanowiska kierownicze oraz urzędników gminy, zgodnie z wymogami 

wynikającymi z ich funkcji. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Zelgoszcz (IX_66_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił projekt uchwały dotyczący nabycia 

nieruchomości, działki drogowej w miejscowości Zelgoszcz. Zgodnie z wyjaśnieniem, 

inicjatywa ta jest konsekwencją wniosku złożonego przez obecnego właściciela działki. 

Działka ta, w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, jest przewidziana jako 

droga publiczna. W związku z tym zlecono wycenę i sporządzono operat szacunkowy, 

na podstawie którego gmina zamierza nabyć nieruchomość do zasobu gminnego, nadając jej 

oficjalny status drogi publicznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_66_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Zelgoszcz (IX_66_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (IX_67_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił ww. projekt uchwały. Burmistrz zaznaczył, 

że obecny użytkownik działki złożył formalny wniosek o przedłużenie dzierżawy, co wymaga 

akceptacji Rady Miejskiej. Burmistrz podkreślił, że nieruchomość jest użytkowana zgodnie 

z jej przeznaczeniem i nie widzi przeciwwskazań do kontynuowania dzierżawy. Przedmiotowa 

działka to przydomowy ogródek, zlokalizowany przy ulicy Kopernika w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_67_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(IX_67_2024). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej na rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Stryków, wraz ze sprzedażą udziału w prawie własności gruntu 

oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży (IX_68_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił ww. projekt uchwały. Burmistrz wyjaśnił, 

że najemca lokalu mieszkalnego zwrócił się z wnioskiem o wykup przedmiotowego lokalu 

będącego własnością Gminy Stryków. Burmistrz wskazał, że propozycja sprzedaży jest spójna 

z dotychczasową polityką gminy, jako że pozostałe mieszkania w tym budynku zostały już 

sprzedane na rzecz najemców. Analogicznie do wcześniejszych transakcji, proponowane jest 

zastosowanie maksymalnej bonifikaty. Lokal jest utrzymywany przez najemcę w należytym 

stanie technicznym i użytkowany zgodnie z umową, co czyni sprzedaż zasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_68_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz 

najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Stryków, wraz ze 

sprzedażą udziału w prawie własności gruntu oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 

(IX_68_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu 

oraz za wykonywanie innych zadań dla strażaków ratowników i kandydatów 

na strażaków ratowników OSP z terenu Gminy Stryków (IX_69_2024). 

 

Sekretarz Gminy Stryków Radosław Zaborowski poinformował, że projekt uchwały był już 
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przedmiotem obrad na wcześniejszej sesji Rady Miejskiej w Strykowie. W wyniku uwag 

zgłoszonych przez Wojewodę zaproponowano jednak ponowne przyjęcie uchwały 

z dodatkowym zapisem, który precyzuje jej treść. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_69_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz za wykonywanie innych 

zadań dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników OSP z terenu Gminy 

Stryków (IX_69_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Unia Miasteczek 

Polskich (IX_70_2024). 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak rozpoczął od przedstawienia Unii 

Miasteczek Polskich− organizacji funkcjonującej w Polsce od 30 lat, zrzeszającej gminy 

o strukturze porównywalnej do Gminy Stryków. Unia skupia miasta o liczbie mieszkańców 

w przedziale 3000–5000 oraz otaczające je miejscowości, co podkreśla podobieństwo ich 

struktury do Gminy Stryków. Członkostwo w Unii Miasteczek Polskich stanowi dla Strykowa 

istotną wartość, ponieważ pozwala na wymianę doświadczeń i rozwiązań w zakresie wyzwań 

charakterystycznych dla gmin tej wielkości, m.in. dotyczących wdrażania nowoczesnych 

technologii, gospodarki odpadami czy zarządzania przedsiębiorstwami komunalnymi. 

Dodatkowo, uczestnictwo w Unii umożliwia Gminie Stryków aktywną obecność w pracach 

Komisji Sejmowych i Senackich oraz Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego, 

co jest szansą na współkształtowanie istotnych decyzji dla polskich samorządów. W projekcie 

uchwały proponuje się wyznaczenie Burmistrza Piotra Ślęzaka na przedstawiciela Gminy 

Stryków w tej organizacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. 

Radny Artur Kotarski zwrócił się z pytaniem dotyczącym projektu uchwały, w którym pojawia 

się wzmianka o składkach członkowskich. Radny wyraził chęć poznania wysokości opłat 

członkowskich związanych z przynależnością Gminy Stryków do Unii Miasteczek Polskich. 
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Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak odpowiedział, że wysokość składki 

członkowskiej jest ustalana na podstawie liczby mieszkańców danej gminy. Dla Gminy 

Stryków roczna składka wynosi 2500,00 zł. 

 

Radny Andrzej Janeczko zapytał, czy Gmina Stryków należy jeszcze do innych związków 

samorządowych. 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak odpowiedział, że Gmina Stryków należy 

do sześciu innych związków samorządowych. Wśród nich znajdują się: Związek Gmin 

Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej, Związek Międzygminny BZURA, Stowarzyszenie 

Łódzki Obszar Metropolitarny, Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania POLCENTRUM, 

Stowarzyszenie Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury, Łódzkie Stowarzyszenie Samorządowe 

'Pomagamy'. Każde z tych stowarzyszeń wnosi wartość dodaną do działalności gminy, 

umożliwiając korzystanie z różnych bonifikat, dofinansowań oraz rozwiązań technologicznych 

i ekologicznych. Przykładem może być Związek Międzygminny BZURA, który realizuje 

projekt z zakresu gospodarki odpadami, mający na celu optymalizację kosztów funkcjonowania 

systemu odpadowego w Gminie Stryków. Ponadto, gmina bierze udział w programach 

dofinansowania realizowanych przez Łódzki Obszar Metropolitarny oraz Stowarzyszenie 

POLCENTRUM. Udział w Stowarzyszeniu Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury daje natomiast 

dostęp do nowoczesnych projektów ekologicznych oraz szkoleń związanych z gospodarką 

budżetową. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_70_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Unia Miasteczek Polskich 

(IX_70_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy 

Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w  art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2025 r. (IX_71_2024). 

 

Sekretarz Gminy Stryków Radosław Zaborowski przedstawił ww. projekt uchwały. 

Jest to dokument ramowy, który obejmuje zasady, cele, przedmiot i formy współpracy, a także 

wyznacza priorytetowe zadania do realizacji. Program określa również tryb powoływania 

komisji konkursowej. Wskazuje także kwotę przeznaczoną na finansowanie zadań 

realizowanych przez organizacje pozarządowe, która w 2025 roku wynosi 1.330.000,00 zł. 

Program poddano konsultacjom w okresie od 30 września do 13 października 2024 r., 
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nie otrzymał żadnych uwag. Sekretarz zgłosił również autopoprawkę dot.: uaktualnienie 

metryczki na dzień 29.10.2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenia autopoprawki dotyczącej: uaktualnienie metryczki na dzień 29.10.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Uchwała nr IX_71_2024 wraz z autopoprawką została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2025 r. wraz z autopoprawką (IX_71_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Kotarski 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze publicznej 

w miejscowości Bratoszewice, gminie Stryków (IX_72_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił uchwałę dotyczącą nadania nazwy ulicy drodze 

publicznej w miejscowości Bratoszewice, która istniała już od dawna, ale nie miała jeszcze 

nadanej nazwy. W związku z powstaniem nowych działek budowlanych przy tej drodze, 

konieczne stało się nadanie nazwy, aby uporządkować numerację posesji. Podczas zebrania 

wiejskiego w Bratoszewicach zaproponowano nazwę „Sarnia”, która została zaakceptowana 

i teraz jest proponowana w uchwale.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_72_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze publicznej w miejscowości 

Bratoszewice, gminie Stryków (IX_72_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 

w miejscowości Stryków (IX_73_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił uchwałę dotyczącą nadania nazwy drodze 

wewnętrznej w miejscowości Stryków, która ma powstać w najbliższej przyszłości. 

Droga ta znajduje się w rejonie, gdzie już wydzielono działki, a inwestor, który buduje budynek 

wielorodzinny przy tej drodze, złożył wniosek o nadanie jej nazwy. Celem jest umożliwienie 

nadania numeru porządkowego i adresowego dla tej inwestycji. Proponowaną nazwą jest 

„Zielona”, która została zaprezentowana w uchwale.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_73_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Stryków (IX_73_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 
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Ad. 14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VII/46/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów 

obrębów: Sosnowiec, Warszewice, Sierżnia, Kiełmina, Dobra, Dobra - Nowiny, Anielin 

Swędowski, Swędów i Smolice (IX_74_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak Burmistrz wyjaśnił, że przedmiotowa uchwała była już 

podejmowana przez Radę Miejską kilka miesięcy temu i dotyczyła uporządkowania zapisów 

oraz obszarów związanych z zabudową mieszkaniową na terenie Gminy Stryków. W związku 

z tym, że procedura wyłonienia wykonawcy nie została jeszcze rozpoczęta, istnieje możliwość 

dokonania zmian w uchwale poprzez rozszerzenie jej zakresu. Zmiany te obejmują trzy 

dodatkowe obszary w sołectwach Dobra - Nowiny i Dobra, które zostały zgłoszone w ramach 

kolejnych wniosków, a ich uwzględnienie jest wciąż możliwe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_74_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VII/46/2024 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

27 sierpnia 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów obrębów: Sosnowiec, 

Warszewice, Sierżnia, Kiełmina, Dobra, Dobra - Nowiny, Anielin Swędowski, Swędów 

i Smolice (IX_74_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentu miasta 

Strykowa, obrębu Stryków 5 (IX_75_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak, wyjaśnił, że przedmiotowa uchwała dotyczy przystąpienia 

do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Zmiana ta obejmuje kilka działek 

położonych przy ulicy Legionów. Właściciele tych działek zgłosili wyraźną prośbę 

o modyfikację zapisów w planie zagospodarowania, celem zabezpieczenia terenu 

przed określonym typem inwestycji. W szczególności dotyczyło to działek sąsiadujących 

z planowanym hotelem robotniczym przy ulicy Legionów. Burmistrz zwrócił się do Rady 

Miejskiej z propozycją podjęcia uchwały w tej sprawie. Zaznaczył również, że w trakcie 

dalszego procesu, po konsultacjach z ekspertami urbanistami, zostanie zweryfikowana 

możliwość wprowadzenia sugerowanych zmian. Na ten moment Burmistrz poprosił Radę 

Miejską o przyjęcie uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany planu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_75_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentu miasta Strykowa, obrębu 

Stryków 5 (IX_75_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2025 rok (IX_76_2024). 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak wyjaśnił, że podjęcie niniejszej uchwały 

jest kluczowe dla utrzymania stawki podatku rolnego na dotychczasowym poziomie. Zgodnie 

z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, średnia cena skupu żyta została 

ustalona na poziomie 86,34 zł za kwintal. W związku z tym, aby utrzymać dotychczasową 

wysokość podatku rolnego, Rada Gminy ma prawo obniżyć tę kwotę do 32,80 zł za kwintal, 

co umożliwi zachowanie dotychczasowych obciążeń podatkowych dla rolników. 

Zastępca Burmistrza poinformował, że projekt uchwały w sprawie obniżenia stawki podatku 

rolnego został skonsultowany z Izbą Rolniczą Województwa Łódzkiego, która nie zgłosiła 

żadnych uwag. Ponadto Zastępca Burmistrza podkreślił, że utrzymanie stawki podatku rolnego 

na obecnym poziomie, mimo obniżenia średniej ceny skupu żyta, spowoduje różnicę 

w dochodach budżetu gminy. W przypadku utrzymania wyższego poziomu podatku, 

do budżetu wpłynęłoby 711 408 zł więcej, natomiast decyzja o utrzymaniu dotychczasowej 

stawki skutkować będzie niższymi wpływami do budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_76_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2025 rok (IX_76_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na terenie Gminy Stryków na 2025 rok (IX_77_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że przedmiotowa uchwała dotyczy aktualizacji 

stawek podatków i opłat lokalnych na terenie Gminy Stryków. Aktualizacja jest niezbędna, 

ponieważ ostatnia zmiana miała miejsce w 2019 r. W międzyczasie wystąpiły znaczne zmiany, 

takie jak inflacja oraz wzrost kosztów bieżącego funkcjonowania gminy i świadczonych usług 

na rzecz mieszkańców. W związku z tym, zaproponowane nowe stawki są ekonomicznie 

uzasadnione.  

 

Radny Artur Kotarski zgłosił wniosek o wniesienie poprawek do dwóch spośród 

zaproponowanych stawek w ww. projekcie uchwały. W pierwszej poprawce, dotyczącej 

§ 1 pkt 1 ust. c), pozostałych: - pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1 m² 

powierzchni – obniżenie stawki z 0,35 zł do 0,22 zł, czyli na poziom obowiązujący w roku 

bieżącym. W drugiej poprawce, dotyczącej § 1 pkt 2 ust. a, od budynków lub ich części: 

a) mieszkalnych, zaproponował obniżenie stawki z 0,90 zł do 0,62 zł, również na poziom 

obowiązujący w roku bieżącym. Radny Artur Kotarski uzasadnił swój wniosek. Radny zwrócił 

uwagę, że proponowany wzrost stawek o 45% w przypadku budynków mieszkalnych oraz 

o 59% w przypadku działek budowlanych będzie zauważalnie odczuwalny przez mieszkańców. 

 

Radny Artur Mikiciński wyraził swoje stanowisko, stwierdzając, że uważa zaproponowane 

podwyżki podatków za zbyt drastyczne, zwłaszcza w kontekście rosnących cen energii 

elektrycznej oraz gazu, a także przewidywanych kolejnych podwyżek w przyszłym roku. 

W związku z tym, zadeklarował swoje stanowisko przeciwne podnoszeniu podatków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki dodał, że regulacja 

podatków nie była dokonywana od pięciu lat, jak przypuszcza, i że w rzeczywistości nie jest to 

podwyżka, lecz urealnienie stawek podatkowych w kontekście obecnej sytuacji gospodarczej 

w Polsce. Przewodniczący zaznaczył, że podczas Komisji omawiano wzrost wynagrodzeń, 

które wzrosły z kwoty 2250,00 zł do 4300,00 zł, co stanowi wzrost o niemal 100%. Podkreślił, 

że choć podwyżki są trudne dla mieszkańców, to są one nieuniknione, zwłaszcza w obliczu 

przewidzianych inwestycji, które wiążą się z dodatkowymi kosztami. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odniósł się do kwestii wzrostu stawek podatkowych, 

zaznaczając, że choć procentowy wzrost może wydawać się znaczący, to w przeliczeniu 

na kwotę wynosi jedynie 13 groszy na metrze kwadratowym. W kontekście pięcioletniego 

okresu bez aktualizacji stawek, Burmistrz uznał, że nie jest to aż tak drastyczna zmiana. 

Podkreślił również, że w obliczu rosnących kosztów bieżących gminy oraz inwestycji, które 

zostały zaplanowane, taka korekta stawki jest uzasadniona. Burmistrz przypomniał, 

że maksymalna stawka podatkowa określona przez ustawodawcę to 71 groszy za metr 
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kwadratowy, a proponowane stawki w gminie Stryków są znacznie niższe. Dodał, że wszystkie 

gminy w Powiecie Zgierskim mają wyższe stawki, a jedynie gmina Głowno utrzymuje stawki 

na poziomie porównywalnym z Strykowem. Burmistrz zaznaczył także, że sąsiednie gminy 

stosują maksymalne stawki w wysokości 71 groszy. 

 

Radny Artur Kotarski zwrócił uwagę, że w ostatnim roku miała miejsce aktualizacja 

klasyfikacji użytków, w wyniku której część działek rolnych, które wcześniej nie miały jednego 

hektara powierzchni, została zakwalifikowana jako działki budowlane. Radny zwrócił uwagę, 

że w przypadku działki o powierzchni pół hektara, wzrost stawki podatkowej o 13 groszy 

na metrze kwadratowym może skutkować podwyżką podatku w wysokości 650 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, 

że aktualizacja klasyfikacji działek rolnych, o której mowa, jest przeprowadzana od czasu 

do czasu i wynika z postępu technologicznego, w tym z dokładności dostępnych urządzeń 

pomiarowych. Przewodniczący zaznaczył, że choć zmiany mogą być bolesne, są one 

naturalnym efektem tych działań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki przeszedł do głosowania 

nad wnioskiem radnego Artura Kotarskiego, prosząc o oddanie głosów. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wniesienie poprawek do dwóch spośród zaproponowanych stawek w ww. projekcie 

uchwały. W pierwszej poprawce, dotyczącej § 1 pkt 1 ust. c), pozostałych: - pozostałych, w 

tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 

organizacje pożytku publicznego od 1 m2 powierzchni – obniżenie stawki z 0,35 zł do 0,22 zł, 

czyli na poziom obowiązujący w roku bieżącym. W drugiej poprawce, dotyczącej § 1 pkt 2 ust. 

a, od budynków lub ich części: a) mieszkalnych, zaproponował obniżenie stawki z 0,90 zł 

do 0,62 zł, również na poziom obowiązujący w roku bieżącym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Artur Mikiciński, Jarosław 

Włodarczyk 

PRZECIW (9) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Marcin Łysoń, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Dariusz Szychowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Szewczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że w wyniku 

głosowania wniosek radnego Artura Kotarskiego został odrzucony. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_77_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Stryków na 2025 rok (IX_77_2024). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Marcin Łysoń, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Dariusz 

Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (3) 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Artur Mikiciński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Szewczyk 

 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2024 rok (IX_78_2024). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_78_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2024 

rok (IX_78_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (IX_79_2024). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr IX_79_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stryków na lata 2024 - 2040 (IX_79_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego 

województwa łódzkiego (IX_80_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że do gminy wpłynął projekt Audytu 

Krajobrazowego Województwa Łódzkiego, a zgodnie z obowiązującymi przepisami, 

Rada Gminy oraz cała gmina mają 30 dni na zgłoszenie uwag. Brak odpowiedzi w tym terminie 

będzie traktowany jako tzw. milcząca zgoda. W związku z tym, na podstawie załącznika 

do omawianej uchwały, zgłoszono szereg uwag, które koncentrują się na usunięciu zapisów 

ograniczających prawo do efektywnego zarządzania gruntami oraz prawo własności. Zdaniem 

Burmistrza niektóre zapisy są niekorzystne, a nawet mogą być sprzeczne z obowiązującymi 

miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego. Dodatkowo Burmistrz wniósł 

autopoprawkę zgodną z wnioskiem złożonym na Komisji Infrastruktury, dotyczącą poszerzenia 

obszaru audytu. Pierwotne uwagi odnosiły się do krajobrazu kulminacji wzniesień łódzkich 

Dobra-Nowiny (nr 10-318.82-132), jednak zaproponowano, aby w załączniku, w tabeli 

w punktach trzecim i szóstym, uwzględnić także krajobraz Lasu Janinowskiego 

(nr 10−318.82−44), który częściowo znajduje się na terenie gminy. Tym samym, uwagi 

dotyczące krajobrazu Dobra-Nowiny mają zostać rozszerzone o obszar Lasu Janinowskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka zgodna z wnioskiem złożonym na Komisji Infrastruktury, dotyczącą 

poszerzenia obszaru audytu. Pierwotne uwagi odnosiły się do krajobrazu kulminacji wzniesień 

łódzkich Dobra-Nowiny (nr 10-318.82-132), jednak zaproponowano, aby w załączniku, 

w tabeli w punktach trzecim i szóstym, uwzględnić także krajobraz Lasu Janinowskiego 
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(nr 10−318.82−44), który częściowo znajduje się na terenie gminy. Tym samym, uwagi 

dotyczące krajobrazu Dobra-Nowiny mają zostać rozszerzone o obszar Lasu Janinowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, 

Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Uchwała nr IX_80_2024 wraz z autopoprawką została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa 

łódzkiego (IX_80_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, 

Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 21. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 24 września 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

24 września 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, 

Piotr Hajdys, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Janeczko 

 

 

Ad. 22. Sprawy różne. 

 

Sołtys Sołectwa Sosnowiec Pan Ryszard Miśkiewicz, przedstawił problem związany 

z nieoznakowanym i niebezpiecznym skrzyżowaniem drogi gminnej z drogą krajową nr 71. 
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Opisał, że na tej trasie zlokalizowane są dwie firmy transportowe, co skutkuje znacznym 

natężeniem ruchu pojazdów ciężarowych. Zwiększona ilość przejazdów w tym miejscu 

prowadzi do licznych trudności oraz potencjalnie niebezpiecznych sytuacji na drodze, 

szczególnie podczas wyprzedzania. Skrzyżowanie, mimo swojego formalnego statusu, 

pozostaje nieoznakowane, co rodzi poważne zagrożenia dla użytkowników drogi. Dodatkowo, 

końcowy odcinek drogi gminnej został prowizorycznie utwardzony przez prywatną firmę, 

jednak z uwagi na wzmożony ruch pojazdów ciężkich nawierzchnia ulega szybkiemu 

zniszczeniu. Sołtys zaznaczył, że obecne uszkodzenia asfaltu i płyt tworzą niebezpieczne 

różnice poziomów, które mogą stanowić zagrożenie dla kierowców. Sytuacja jest tym bardziej 

niepokojąca, że w pobliżu znajduje się przystanek szkolny, co dodatkowo zwiększa ryzyko 

dla dzieci i innych użytkowników drogi. Gmina nie ma uprawnień do podejmowania działań 

na obszarze zarządzanym przez GDDKiA, natomiast Dyrekcja nie podjęła dotychczas kroków 

mających na celu poprawę bezpieczeństwa tego skrzyżowania. Sytuacja ta wymaga pilnych 

działań w celu wypracowania kompromisowego rozwiązania, które zapewni bezpieczeństwo 

wszystkim użytkownikom tej drogi. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przyznał, że Sołtys bardzo dokładnie opisał sytuację 

problematycznego miejsca. Wyjaśnił, że formalnie to nie jest skrzyżowanie, a jedynie zjazd 

na drogę gminną, co utrudnia działania gminy. GDDKiA nie uznaje tego miejsca 

za skrzyżowanie, więc gmina nie może przeprowadzić trwałego utwardzenia nawierzchni. 

Burmistrz dodał, że obecnie zaplanowane są działania doraźne, polegające na ponownym 

zasypaniu ubytków. Zapewnił, że gmina postara się przyspieszyć te prace oraz podjąć próbę 

uzgodnienia trwałego rozwiązania, aby poprawić bezpieczeństwo na dłuższą metę. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zwróciła się 

do Burmistrza, prosząc, zgodnie z wcześniejszym wnioskiem, o przedstawienie szczegółów 

dotyczących inwestycji w okolicach zalewu oraz w Bratoszewicach, w kontekście rozwoju 

Parku Przemysłowego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska, 

przedstawiła postępy w realizacji dwóch kluczowych projektów inwestycyjnych związanych 

z modernizacją terenów wokół zalewu w Strykowie. Pierwsza z inwestycji obejmuje 

zagospodarowanie terenów rekreacyjnych po zachodniej stronie zbiornika wodnego. W ramach 

tego przedsięwzięcia, którego realizacja została powierzona firmie GARTE Polska Sp. z o.o., 

zostanie przeznaczone blisko 7,5 mln zł, a zakończenie prac przewidziane jest na październik 

2026 roku. Projekt uzyskał także częściowe dofinansowanie z programu Sportowa Polska, 

co pozwoli na ukończenie niektórych elementów do października 2025 roku. Zakres prac 

obejmuje budowę infrastruktury rekreacyjno-sportowej, na którą złożą się m.in. budynek 

usługowy, toalety, boiska sportowe, tor rowerowy, plac zabaw, siłownia plenerowa oraz 

nowoczesne oświetlenie. Całość inwestycji wzbogacona będzie o liczne nasadzenia drzew 

i krzewów, a także elementy małej architektury, które mają na celu poprawę estetyki oraz 

funkcjonalności terenu. Druga inwestycja dotyczy modernizacji zapory wodnej zbiornika oraz 

odcinka rzeki Moszczenicy. Na realizację tego projektu przeznaczono środki w wysokości 

4,2 mln zł. Wykonawcą, który zajął się projektem, jest Zakład Budowlany Ekobudowa s.c., 

a zakończenie prac zaplanowano na 15 miesięcy od momentu przekazania terenu. W ramach 

przedsięwzięcia przewidziano m.in. remont zapory, przebudowę wlotu rzeki oraz wzmocnienie 

zabezpieczeń hydrotechnicznych zbiornika. Całość robót będzie realizowana przy częściowym 

obniżeniu lustra wody, pod nadzorem specjalistów ds. ichtiologii, co ma na celu 

zminimalizowanie wpływu prac na lokalną faunę. Prace będą prowadzone w ścisłej współpracy 
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z lokalnymi organizacjami, w tym stowarzyszeniami wędkarskimi, co pozwoli 

na uwzględnienie opinii społeczności lokalnej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zapytała o plany 

dotyczące kładki na końcu zalewu. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska 

poinformowała, że w ramach planowanej inwestycji nie przewiduje się budowy nowej kładki, 

ponieważ teren, na którym się znajduje, nie jest własnością Gminy Stryków. Naczelnik 

Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury odpowiedziała, że były 

podejmowane próby uregulowania stanu prawnego tego terenu, aby umożliwić realizację 

inwestycji. Niestety, dotychczas nie udało się rozwiązać tej kwestii. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska 

wyjaśniła, że inwestycja związana z uzbrojeniem terenów inwestycyjnych na terenie Gminy 

Stryków, obejmująca budowę infrastruktury drogowej oraz sieci wodociągowej 

i kanalizacyjnej, została podzielona na trzy części. Umowy z wykonawcami zostały już 

zawarte. Pierwsza część, dotycząca budowy i przebudowy dróg, jest realizowana przez firmę 

BUD-AN z Kalisza, a wartość umowy wynosi prawie 76 mln zł. Prace obejmują 11,5 km dróg, 

budowę rond i przebudowę odcinka drogi krajowej. Pozostałe części dotyczą modernizacji 

stacji uzdatniania wody w Bratoszewicach i likwidacji nieczynnej oczyszczalni ścieków. 

Wszystkie części inwestycji będą realizowane w systemie "Zaprojektuj i Wybuduj" w ciągu 36 

miesięcy. W ramach inwestycji przewiduje się m.in. budowę sieci wodociągowej, 

kanalizacyjnej oraz systemu odwodnienia. W projekcie uwzględniono także instalacje 

fotowoltaiczne. Co do inspektora nadzoru, to dla inwestycji nad zalewem i modernizacji 

zapory, inspektorzy już zostali wybrani, a umowy są w trakcie finalizacji. W przypadku 

uzbrojenia terenów, proces wyboru inspektora nadzoru jest w toku i powinien zakończyć się 

w ciągu kilku tygodni. 

Radny Piotr Hajdys zapytał o uzyskane lub planowane kwoty dofinansowania dotyczące 

inwestycji przy zalewie. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska 

przekazała, że w ramach zagospodarowania terenu wokół zalewu w Strykowie uzyskano 

dofinansowanie z Polskiego Ładu w wysokości 2 000 000 zł oraz dofinansowanie ze Sportowej 

Polski w wysokości 507 300 zł. Przebudowa zbiornika wodnego w Strykowie 

wraz z zagospodarowaniem otrzymała dofinansowanie z Polskiego Ładu w wysokości 

3 360 567 zł. Natomiast uzbrojenie terenów inwestycyjnych także zostało dofinansowane 

z Polskiego Ładu, a kwota dofinansowania wynosi 84 692 188 zł, co jest wartością nieco 

mniejszą niż pierwotnie zaplanowana, z powodu niższych wyników przetargów. 

Radna Marzanna Boratyńska zadała pytanie dotyczące drogi krajowej wojewódzkiej 708 

i zakończonego remontu. Radna stwierdziła, że, remont nie został przeprowadzony 

prawidłowo. Radna zauważyła, że w północno-zachodnim narożniku wjazdu na tę drogę 

znajduje się wyraźne zagłębienie w asfalcie, a dodatkowo asfalt nie został nałożony 

wystarczająco szczelnie. Radna obawia się, że po nadchodzących mrozach, nawierzchnia drogi 

się rozszczelni, co może prowadzić do powstania większych uszkodzeń. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że remont drogi, który został przeprowadzony, 

dotyczył częściowo drogi głównej, wojewódzkiej. Burmistrz zauważył, że była to raczej 
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naprawa doraźna niż trwała, ale cieszy się, że w końcu doszło do jakiejkolwiek interwencji. 

Jeśli chodzi o część drogi gminnej, to także zostały podjęte prace, które miały na celu 

zniwelowanie zagłębienia. Burmistrz zapewnił, że jeśli efekty tych działań okażą się 

niewystarczające, będą podejmowane dalsze kroki w celu poprawy stanu nawierzchni. 

Burmistrz poinformował, że skrzyżowanie oraz droga w tym rejonie zostały uwzględnione 

w planach inwestycyjnych gminy, w ramach porozumienia zawartego z jednym z inwestorów. 

Zgodnie z przewidywaniami, budowa nowej drogi ma rozpocząć się w ciągu najbliższych 

dwóch, maksymalnie trzech lat, co pozwoli na trwałe rozwiązanie obecnych problemów 

infrastrukturalnych. W międzyczasie gmina będzie kontynuować działania mające na celu 

doraźne utrzymanie skrzyżowania, aby uniknąć dodatkowych kosztów związanych 

z naprawami. 

Radny Andrzej Janeczko poruszył kilka kwestii związanych z infrastrukturą. Zapytał o termin 

realizacji remontu drogi w Ługach, stan bankomatu na rynku oraz postęp prac naprawczych 

na zjeździe do Orzechówka, gdzie występują uszkodzenia nawierzchni. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział na pytania radnego. Zjazd do Orzechówka 

został doraźnie naprawiony przez gminę, a największe dziury zostały załatane, co pozwoliło 

zminimalizować problem. Co do remontu nawierzchni w Ługach, umowa została podpisana, 

a prace mają się rozpocząć wkrótce. W sprawie bankomatu na rynku Burmistrz przyznał, 

że jeszcze nie wystąpiono do banków, ale planują to zrobić w najbliższym czasie. 

Radny Dariusz Dziewulski zadał dwa pytania. Pierwsze dotyczyło planowanego budynku 

na terenie zalewu, pytając o jego funkcje i zawartość. Drugie pytanie dotyczyło działki na 

Starym Ryneczku, która stała się miejscem nielegalnego składowania odpadów. Radny 

zasugerował, aby podjąć działania w celu uporządkowania terenu, w tym skontaktowanie się z 

właścicielem działki lub rozważenie jej przejęcia przez gminę. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że kwestie dotyczące wykupu działki będą 

rozważone. W odniesieniu do bieżącego porządku na działce, zapewnił, że w przypadku 

problemów z nieczystościami, gmina wystąpi do właściciela z prośbą o uporządkowanie 

terenu. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury Grażyna Popczyńska 

wyjaśniła, że w planowanym budynku przy zalewie przewidziano pomieszczenia 

dla ratownika, zaplecze socjalne oraz szatnie dla osób korzystających z obiektu. Dodatkowo, 

w budynku ma się znaleźć przestrzeń przeznaczona na ewentualną gastronomię oraz inne usługi 

związane z funkcjonowaniem zalewu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zwróciła się 

do Burmistrza z prośbą o przygotowanie szczegółowej informacji na temat największej 

inwestycji w Strykowie– CRS, która mogłaby zostać przedstawiona na Komisji Infrastruktury 

lub podczas kolejnej sesji. Radna chciałaby uzyskać rozbicie całkowitej wartości inwestycji 

na część podstawową oraz opcjonalną, w związku z tym, że umowa z wykonawcą została 

zawarta na kwotę około 80 milionów złotych, a w opcji znajduje się pozostała część wartości, 

którą gmina jeszcze nie zobowiązała się zaciągnąć. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Strykowie poprosiła o doprecyzowanie tej kwestii, aby Rada mogła zapoznać się z pełnym 

zakresem inwestycji. 
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Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził, że zgodnie z prośbą, szczegóły dotyczące 

inwestycji w CRS zostaną przedstawione na najbliższej sesji. Wyjaśnił również, że umowa 

na całkowitą wartość została zawarta, jednak prawo opcji jeszcze nie zostało uruchomione. 

Burmistrz zaznaczył, że jest to zgodne z wynikami przetargu oraz warunkami, które zostały 

określone w przetargu, i że umowa została podpisana w tej formie, bez możliwości modyfikacji 

w danym momencie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zapytała Panią Skarbnik, 

czy w Wieloletniej Prognozie Finansowej (WPF) uwzględniono pełne zobowiązanie na kwotę 

166 000 000,00 zł.  

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk odpowiedziała, że w WPF uwzględniony jest tylko 

pierwszy etap inwestycji. Natomiast w projekcie budżetu na kolejny okres zostanie 

przedstawiona całość zobowiązania. 

 

 

Ad. 23. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 29 października 2024 roku w następującym składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska, 

3) Radny Dariusz Szychowski. 

na IX sesji Rady Miejskiej w Strykowie nie przyjęła wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, 

Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 24. Zamknięcie obrad IX sesji. 

 

O godzinie 14:02 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia IX sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 


